
 

 Secr. Goossenweg 4 

7447 SK Hellendoorn 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

        Willem Alexanderstraat 7 

        7442 MA  NIJVERDAL 

 

                                                                                                                Hellendoorn,  29 november 2014. 

 

Geacht College, 

Als lokale partij BurgerBelang zijn wij trots op ons prachtige buitengebied. Een onderdeel hiervan is 

de Sallandse Heuvelrug, welke mooi gelegen is tussen Nijverdal,  Haarle en Holten. Een prachtig 

gebied waar veel van onze inwoners zich dagelijks graag even bevinden. 

Recente ontwikkelingen maken echter dat wij ons zorgen beginnen te maken. Het Rijk en Provincie 

trekken zich terug en gemeenten worden nu verantwoordelijk voor het onderhoud en beheer  van de 

Nationale Parken. In ons geval betekend dit dat we hierin samen met Rijssen/Holten optrekken. 

Echter bij de overheveling van de verantwoordelijkheden is onduidelijk of er voldoende financiële 

middelen meekomen. 

Op voorhand hebben natuurorganisaties als Natuurmonumenten en of Staatsbosbeheer daarop 

bedacht om een vergoeding te gaan vragen voor het parkeren bij deze parken. Daarnaast overweegt 

zij ook om aan organisaties die activiteiten organiseren,  welke deels/geheel in deze natuurgebieden 

plaatvinden, een financiële bijdrage te laten betalen. 

BurgerBelang heeft altijd uitgesproken dat de Sallandse Heuvelrug vrij toegankelijk moet zijn  voor 

haar inwoners en de vele toeristen die in onze gemeente vertoeven. Tevens zijn wij van mening dat 

inwoners en organisaties die belangeloos activiteiten organiseren, niet belast mogen worden tot het 

betalen van een financiële bijdrage. We denken hierbij aan fiets en wandelactiviteiten, het 

Kerstkransje en sportevenementen als de Diepe Hel Loop. Hierdoor lopen we de kans dat lokale 

initiatieven de nek om worden gedraaid. 

We vragen u in de raadsvergadering van 2 december a.s. de volgende vragen te beantwoorden: 

Bent u het met BurgerBelang eens dat de Sallandse Heuvelrug vrij toegankelijk moet zijn en blijven? 

Zo nee, waarom niet. Zo ja, hoe gaat u dit bereiken. 

Bent u met ons van mening dat het niet de bedoeling mag zijn om lokale activiteiten te laten betalen 

voor de toegang tot het natuurgebied de Sallandse Heuvelrug?  Zo nee, waarom niet. Zo ja, hoe gaat 

u dit bereiken?  

Met vriendelijke groet namens BurgerBelang, 

Ria Bakhuis,  fractiesecretariaat. 



Pauline van den Belt - Doorgest.: Brief aan College mbt Sallandse Heuvelrug 

Goedemorgen,

Willen jullie deze brief inboeken?

Bedankt,

groetjes sonja

>>> Hetty Ligtenberg-Grondman <hligtenberg7447@gmail.com> 29-11-2014 19:09 >>>

Geachte Griffie,

Namens BurgerBelang stuur ik in de bijlage een brief aan het College m.b.t. de Sallandse Heuvelrug. Wilt u 

deze doorsturen aan het College en ter kennisname doorsturen aan de raads- en commissieleden?

Bij voorbaat dank.

Met vriendelijke groet namens BurgerBelang,

Hetty Ligtenberg-Grondman

Van: Sonja Kooistra

Aan: Gemeentebestuur Hellendoorn

Datum: 1-12-2014 9:16

Onderwerp: Doorgest.: Brief aan College mbt Sallandse Heuvelrug

Bijlagen: Sallandse Heuvelrug.docx
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